
ACTA	

REUNIÓ	DISTRICTE		2		

LLOC:	Casal	de	Barri	Montserratina	

DIA:	23	de	Maig	de	2018																																									HORA:	18’30h	

HORA	DE	FINALITZACIÓ:	20’30h	

ORDRE	DEL	DIA:	

1-Pressupostos	participatius	

2-“Ciclocarrers”	

3-Comunicació	d’obres	al	districte:	

• Carrer	Dr.Reig	
• Les	Panes	
• Camp	Municipal	de	futbol	de	Viladecans	
• Camp	Municipal	de	futbol	Torre	Roja	

4-Informació	sobre	altres	temes:	

• Vilawatt	
• Comunicació	de	l’oficina	de	districte	
• Festes	de	barri	
• Seguiment	del	programa	de	civisme	

	
1- Anselmo	Sánchez	explica	el	 resultat	de	 les	 votacions	dels	pressupostos	 	participatius		

2018	 amb	 els	 rànquings	 de	 les	 10	 propostes	 del	 districte	 i	 en	 fa	 una	 valoració	molt	
positiva	per	l’increment	de	votants		envers	l’any	2017.	
Comenta	 	 les	 	 propostes	 	 guanyadores	 	 que	 aniran	 enfront	 als	 50.000€	 destinats	 al	
Districte,per	executar:	
-Millorar	les	voreres	del	carrer	del	Garrofer,núm.43,fins	al	carrer	de	la	Circumval·lació.	
-Jornades	de	formació	sobre	seguretat	viària	i	jornades	de	conscienciació.	
-Reordenar	i	millorar	l’accessibilitat	al	parc	del	Mas	Ratés,	des	del		carrer	del	Bruc	amb	
cantonada	 carrer	 del	 Cedre,com	 a	 continuació	 de	 l’adaptació	 de	 cruïlles	 a	 la	
Montserratina.	
-Millorar	 els	 paviments	 envellits	 o	 trencats	 de	 la	 vorera	 del	 carrer	 de	 Sant	 Ramón	
(vorera	parell).	
-Arranjar	 les	plantacions	d’arbustos	 i	plantes	aromàtiques	del	parc	del	Mas	Ratés	per	
millorar	l’entorn	i	el	paisatge	urbà.	
-Millorar	les	travesses	de	les	escales	d’accés	al	parc	del	Mas	Ratés.	
	
		



També	 dona	 compte	 de	 l’execució	 de	 les	 obres	 del	 pressupostos	 participatius	 del	 2017,	
totes	les	accions	executades	o	en	marxa	a	excepció	de	l’acció	d’embelliment	de	l’Avinguda	
Molí.	Demana	 idees	 i	comenta	que	amb	els	veïns	 i	com	s’ha	consensuat	 la	col·locació	de	
bancs	que	atenuïn	les	molèsties	del	joc	a	pilota	a	la	zona.		

El	 senyor	 Pedro	 Royo:	 perquè	 s’allarga	 tant	 ,fer	 les	 obres	 del	 que	 ha	 votat	 la	 gent	 	 i	 li	
responen	que	tenen	que	seguir	uns	tràmits	necessaris.	

2-Seguidament	 es	 parla	 de	 la	 implantació	 del	 ciclocarrers,	 que	 es	 vol	 conscienciar	 a	 la	
ciutadania	de	com	utilitzar	 la	via	pública	 i	 fomentar	 l’ús	de	 la	bicicleta	com	a	element	de	
mobilitat	sostenible.	

3-Explica		les	obres	que	es	faran:	

El	Doctor	Reig;	 arreglarà	 el	 tram	de	Carlos	Altes	 fins	 	 Salvador	Baroné	 i	 es	 canviaran	els	
arbres.	Començarà	el	Juny	i	tindrà	una	durada	de	6	mesos.	

Les	Panes	les	obres	estan	prou	adelantades,	es	farà		un	carril	bici,	s’ampliaran	les	voreres,		
es	canviarà	l’enllumenat	i	es	faran	aparcaments.	Final	d’obra	previst		a	final	de	2018.	

Camp	Municipal	de	Futbol;		es	construirà	un	camp	amb		gespa	artificial,	es	farà	una	grada	
nova,es	canviaran	vestidors	i	lavabos	,hi	haurà	un	edifici	amb	bar	i	amb	zones	de	rampes	i	
ascensors	per		la	gent	amb	mobilitat	reduïda;	les	obres	seran	del	2018	al	2020.	

Camp	 Municipal	 Torre	 Roja,es	 substituirà	 la	 gespa	 artificial	 i	 es	 construirà	 una	
visera,començaran	al	final	del	2018	i	durarà	5	mesos.	

4-Vilawatt;	Mª	Carmen	García,	Técnica	de	Participació	Ciutadana,	explica	que	15	Entitats,	
han	 format	el	“	Grup	 Impulsor	de	Participació	d’Entitats	del	Vilawatt,”i	 	que	en	properes	
reunions	de	districte	s’ha	anirà	explicant	el	treball	del	grup.	

Comunicació	de	 l’oficina	de	districte;	Anselmo	 Sánchez	 explica	 	 que	 aquesta	oficina	 s’ha	
posat	 perquè	 tots	 els	 veïns	 puguin	 dir	 la	 seva:,avisos,sugerencies,queixes,	 etc.....De	
moment		la	gent	està	participant.	

Festes	de	Barri,els	Presidents	de	 	 les	associacions	de	veïns	Montserratina,	 La	 	Union	 i	 La	
Riera	van	explicar	les	activitats	que	faran	a	les	seves	festes	de	barri	i	van	fer	una		crida	a	la	
col·laboració	 i	 participació	 dels	 veïns;	 també	 van	 demanar	 a	 Carmen	 Gimeno	 com	 a	
Regidora	 de	 Comerç	 ,	 si	 es	 podria	 	 fer	 una	 trobada	 amb	 tots	 els	 comerciants	 del	 barri	
perquè	s’impliquin	més	amb	les	associacions	de	veïns.		Carmen	Gimeno	va	respondre	que	
estava	a	la	seva	disposició	pel	que	necessitin	i	que	juntament	amb	l’Anselmo,prepararien	
aquesta	trobada.	

Seguiment	s’informa	i	comenta	les	accions	que	es	fan	en	el	marc	de	l’any	del	civisme.	

S’annexen	a	l’acta	totes		les	presentacions.	

	

	



	

	

	

		


